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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Önök szerint minden rendben van a babócsai iskola 
felújítása körül?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 

Dél-Somogyban  a  babócsai  iskola  "felújítása"  ikonikus  "sikertörténetté"  vált… Jómagam  már
számát  sem  tudom,  hogy  hány  beadvánnyal,  és  különböző  műfajban  való  megszólalással
igyekeztem elérni, hogy az áldatlan állapotok helyett végre legyen valami érdemi előrelépés.
A projektre első körben 1 milliárd 88 millió forintot szántak, majd miután botrányos körülmények
között megfeneklett a beruházás, újabb 734 millió forinttal igyekeztek megolajozni a munkálatok
fogaskerekeit. Szeptember 29-én feltöltöttem a közösségi oldalamra egy videót, ahol tökéletesen
látható,  hogyan ömlik a víz kint és bent egyaránt.  Elképesztő látvány, ahogy az ablakok belső
oldalán zúdul lefelé a víz. Így, amit esetleg nagy nehezen mégis kijavítottak, az is leamortizálódik.
Komoly közpénzt öltek már bele a projektbe. A gyerekek és a pedagógusok pedig évek óta hiába
várják,  hogy  beköltözhessenek  a  felújított-kibővített  iskolába.  Felelős  meg  sehol.  Rétvári
államtitkár  úr  -  hiába  kérdeztem  már  sokszor  -  pedig  nem  hajlandó  érdemi  választ  adni  arra
vonatkozóan, hogy eleddig mennyi pénzt fordítottak a Déva várát idéző beruházásra.
A titkolózás okát, a felelősség kenegetését csak sejteni lehet. Ha esetleg azóta jobb belátásra tértek a
transzparenciát  tekintve,  igazán elárulhatnák az eddig elköltött  pontos összeget,  és azt is,  hogy
számon kértek-e ezért a mutatványért már valakit.
 
Itt az ősz. A falak, a födém durván leáztak az esők miatt. Az esetleges téli fagyok tovább fogják
roncsolni az épületet.
Éppen ezért mindemellett kíváncsian várom arra vonatkozó érdemi válaszát is, hogy milyennek ítéli
az állagmegóvási munkálatokat!
 



 
Várom érdemi válaszát!
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